



## **Water Polo Canada (WPC) Coaching Opportunity Age Group National Team (AGNT) Head Coach Positions, Assistant Coach Positions, & Manager Positions**

*Water Polo Canada (WPC) is the National Sport Organization for Water Polo in Canada. Its purpose is to lead the growth and the pursuit of excellence in the sport of water polo for all Canadians while respecting the following set of values: Integrity & Respect, Teamwork & Solidarity, Leadership & Accountability, Excellence & Professionalism.*

### **Available Positions:**

#### *Women's Teams:*

- Junior National Team Head Coach
- Junior National Team Assistant Coach
- Junior National Team Manager

#### *Men's teams:*

- Junior National Team Head Coach
- Junior National Team Assistant Coach
- Junior National Team Manager

### **Nature of the Agreement:**

These are part-time and limited contractual agreements for provision of coaching services. All WPC Age Group National Team Programs are under the supervision of the Senior Manager of Leagues and Pathway.

### **Term:**

Contracts will be for the length of a competition cycle (Pan-American Championship & World Championship), usually spanning over two years, with year 2 continuation subject to a positive performance review after the conclusion of the first season.

### **Location:**

To be determined based on the location of competition.

### **Scope:**

The various coaches and support staff / service providers will be engaged in the processes for team selection, preparation and execution of training periods, and preparation and execution of competition periods. Coaches and support staff / service providers will also be expected to report on the successes and opportunities within each of their programs. Assistant coaches may be asked to perform some managerial tasks.

### **Qualifications:**

All coaches applying to provide their services in these areas must have their NCCP Competitive-Development Multisport modules completed. Certified status is considered an asset.

All service providers must be able to travel domestically and internationally.

**Disclaimer:**

As per its high-performance plan and established strategies in collaboration with its High-Performance and funding Partners, Water Polo Canada retains the right to pre-determine various coaching positions listed above.

**Applications including a resume, cover letter, and list of which positions you are interested in providing your services for should be sent in confidence via email by no later than Friday November 17, 2023 to:**

Water Polo Canada

Attention: Andrew Muir – By email only: [ahmuir@waterpolo.ca](mailto:ahmuir@waterpolo.ca)

*We thank all those who apply. Only those selected for further consideration will be contacted by Water Polo Canada. Water Polo Canada promotes Employment Equity. This position is financially supported by Sport Canada.*

---

**Postes d'entraîneur à Water Polo Canada (WPC)  
Équipe nationale par groupes d'âge (ENGA)  
Postes d'entraîneurs-chefs, d'entraîneurs adjoints et de gestionnaires**

*Water Polo Canada (WPC) est la fédération sportive nationale qui régit le sport du water-polo au Canada. WPC vise à diriger la croissance du water-polo et la recherche de l'excellence en water-polo pour tous les Canadiens dans le respect des valeurs suivantes : intégrité et respect, travail d'équipe et solidarité, leadership et responsabilité, excellence et professionnalisme.*

**Postes à pourvoir**

*Équipes féminines :*

- Entraîneur(e)-chef, Équipe nationale junior
- Entraîneur(e) adjoint(e), Équipe nationale junior
- Gestionnaire, Équipe nationale junior

*Équipes masculines :*

- Entraîneur(e)-chef, Équipe nationale junior
- Entraîneur(e) adjoint(e), Équipe nationale junior
- Gestionnaire, Équipe nationale junior

**Nature de l'entente**

Ententes contractuelles à temps partiel et limité pour les services d'entraîneur(e). Tous les programmes de l'équipe nationale par groupe d'âge de WPC sont sous la supervision du (ou de la) gestionnaire principal(e) des ligues et du parcours.

**Durée :**

Les contrats seront pour la durée d'un cycle de compétition (Championnats panaméricains et Championnats du monde) qui s'étend habituellement sur deux ans, alors que la prolongation à la deuxième année dépend d'un examen positif du rendement au terme de la première saison.

**Emplacement :**

À déterminer en fonction de l'endroit des compétitions

**Portée**

Les différents entraîneurs, membres du personnel de soutien et prestataires de service participeront à la démarche de sélection de l'équipe, ainsi qu'aux préparatifs et à l'exécution des périodes d'entraînement ainsi qu'aux préparatifs et à l'exécution des périodes de compétition. Les entraîneurs, membres du personnel de soutien et prestataires de services doivent aussi faire rapport sur les réussites et les lacunes dans chacun de leurs programmes. Les entraîneurs adjoints peuvent avoir à accomplir certaines tâches de gestion.

**Qualifications**

Tout(e) entraîneur(e) candidat(e) pour servir dans ces secteurs doit avoir terminé les modules multisports du cours Compétition-Développement du PNCE. La certification est un atout.

Tous les prestataires de service doivent être en mesure de voyager au pays et à l'étranger.

**Avis :**

Conformément à son plan de haute performance et à ses stratégies établies en collaboration avec ses partenaires de haute performance et de financement, Water Polo Canada se garde le droit de pourvoir à l'avance à certains postes d'entraîneurs de la liste ci-dessus.

**Toute demande d'emploi sera traitée confidentiellement. Elle doit comprendre votre CV, une lettre de présentation et la liste des postes pour lesquels vous offrez vos services. Veuillez la faire parvenir par courriel au plus tard le vendredi 17 novembre 2023 à :**

Water Polo Canada

À l'attention d'Andrew Muir – Par courriel seulement : [ahmuir@waterpolo.ca](mailto:ahmuir@waterpolo.ca)

*Nous remercions toutes les personnes qui nous feront parvenir une demande. Nous communiquerons seulement avec celles qui auront été sélectionnées pour poursuivre la démarche.*

*Water Polo Canada.*